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                                                                         ZAPISNIK 

 

Sa 11 sjednice Nastavničkog Vijeća održane 28.4.2020 online s početkom u 19:30 sati. 

Ravnateljica pozdravlja sve prisutne te predlaže dnevni red sjednice. 

Predloženi dnevni red sjednice: 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice Nastavničkog Vijeća 

2. Upoznavanje sa zaključcima RV 

3. Analiza provedenih anketa 

4. Preporuke MZO vezane za vrednovanje, praćenje, završne ispite i državnu maturu 

5. Vrednovanje i ocjenjivanje – dogovor 

6. Razno 

Ad1. Zapisnik sa prošle sjednice nastavničkog vijeća jednoglasno je usvojen. 

Ad2. Budući da su svi bili prisutni i unutar VZKŠ se može pristupiti sesiji nije potrebno ponovno sve 

razmatrati. Svim nastavnicima bit će poslani zapisi  za njihov razred, s tim da je u tajnice cjelokupan 

zapis dostupan svima na uvid po potrebi. 

Ad3. U anketi je sudjelovalo 36 roditelja, 48 učenika, večina roditelja iz prvih razreda, tehničari. 

Zaključak je da loomen nikome nije previše drag, dok je totalno druga priča u teamsu  ali je puno 

drukčiji od Loomena i pitanje je da li će ga sada svi pravovremeno usvojit mjesec dana prije kraja 

škole. Većina roditelja  i nije svjesno da bolje ne može, smatraju da imaju sve što im je potrebno za 

nastavu na daljinu. U 8% slučajeva nema adekvatne tehnike, nedostaju učenicima mir i tišina ( obitelji 

s više djece), pomoć imaju  od razrednika iako nemaju odgovore realno zbog tehnologije kašnjenja. 2 

sata dnevno kroz jutro odrade , 3% uopće ne ulazi u Loomen, a najviše ih brine nadoknada prakse, 

ispravljanje prijašnjih negativnih ocjena, te  matura. 46% njih izlaze vani i druže se s društvom. 

Učenici su školi na daljinu dali ocjenu dobar, roditelji također ali su dali odličan za našu školu i 

profesore. Najviše im nedostaje društvo. 

Ad4. Prijedlog je MZO-A da se dio gradiva prebaci u iduću školsku godinu. Mi smo puno zakinuti zbog 

prakse a završni razredi su nam poseban problem radi mature koja je većinom praktični rad. Sve 

učenike koje budemo mogli osloboditi mature  neće morati odrađivati završni rad. Idući tjedan održat 

ćemo sjednicu za maturante. S državnom maturom se još ništa konkretno ne zna. Sredinom svibnja bi 

trebao biti probni esej. Završne ispite ćemo definirati na idućoj sjednici. Do četvrtka bit će izbačene 

upute za državnu maturu. 



 
Ad5.) Svi osim praktične nastave i satova tehničkog crtanja mogu zaključiti ocjene temeljem 

postojećih ocjena i rada na daljinu odnosno postojećih bilješki. Neće se tolerirati nerad i loša 

komunikacija. Što se ekskurzije tiče, profesorica informatike ima informaciju da nijedno putovanje 

zasada nije odgođeno nego prolongirano s tim da ako kojim slučajem i bude odgođeno biti će izvršen 

povrat novca. Maturalna večer je također upitna ali i to se može prolongirati kaže ravnateljica. 

Ravnateljica pozdravlja sve prisutne. 

Sjednica je završila u 20:30 sati. 

Zapisničarka Mirta Jelavić Bebić                                                                       Ravnateljica Tamara Plastić 
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